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Bedrijvigheid in het groen 

 
 
Geacht College, 
 
 

Een aantal jaren geleden is de raad akkoord gegaan met het voornemen van Enexis om 
een bedrijventerrein te realiseren in de nabijheid van hun kantoorgebouwen in 
Assendorp/Marslanden. Een belangrijk deel van dit gebied ligt in een belangrijk 
groengebied voor Zwolle, naast de Nooterhof en ín de groene hoofdstructuur. Inmiddels 
hebben we een aantal jaren niets vernomen van deze plannen. Dat brengt ons op de 
volgende vragen: 

 
 
Vragen 
 
1.Wat is de stand van zaken rond het voorgenomen bedrijventerrein van Enexis? 

Wanneer komt er nadere informatie naar de raad? 
2.Hoe borgt het college de natuurwaarden van de groene hoofdstructuur in combinatie 

met de plannen voor een bedrijventerrein? 
3.Rond het voormalige voetbalveld staan waardevolle bomen. Draagt het college samen 

met de initiatiefnemer zorg dat deze blijven staan? 
4.Hoe wordt het behouden of verbeteren van de biodiversiteit bij ontwikkelingen op 

deze locatie geborgd? Is er voorzien in een ecologisch plan om deze te 
behouden/verbeteren? 

5.Hoe worden omwonenden en stakeholders, zoals bewoners van de Pierik, Vondelkade, 
kinderdagverblijf en beheerders Nooterhof betrokken bij het project?  

6.Wat is het verdere traject dat zal worden gevolgd? Op welk(e) moment(en) is de raad 
aan zet? 

 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Eildert Noorda 
 
 
 
 



 
 
 


